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Aanvullende artikel 44 vragen van Beter voor Rijswijk.

In aanvulling op de eerdere vragen die Beter voor Rijswijk gisteren heeft gesteld over de 
kennelijke problemen bij bouwbedrijf Schouten zou de in de beantwoording graag nog het 
volgende willen meenemen:

Zijn er eventuele betalingsachterstanden aan de Gemeente Rijswijk ten aanzien van leges en 
andere verplichtingen?

Indien deze er zijn, graag de bedragen en de achterstand in dagen.

En indien deze er zijn, wat heeft de gemeente Rijswijk ondernomen?
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